

Bestyrelsesmøde d. 2. Oktober 2017 hos Jan

Tina har fundet referatet fra sidst, det kommer med ud.

Årsfest: indtil nu er vi 24 personer. Tina sætter seddel op med anden forret istedet for fisk.

Tina spørger Anette og Lasse om de vil sørge for musik.

Pokaler: Niels får indsamlet alle vandrepokaler til gravering og får styr på pokalerne til årsfesten.

Vand ved klubhuset: Niels skal undersøge hvordan og hvorledes med vand på banen. Jens har ikke tid nu, men palle kan skaffe en autotrailer til en minigraver og Allan kan grave med den.

Der skal laves en plan nu, inden vi svømmer væk.

Områdemesterskab: tilrettelæggerne er fordelt. De får styr på konkurrencen og arealer og dommer og figuranter.

Der skal laves et lille program, det står Ulla for, tilrettelæggerne sender materialet til hende.

køkken: Lisbeth, Bente, Helle, Elsebeth, (Ulla)

Resultater: Ulla

Oprydning: Alle

Præmier: Jytte

Sponsorgaver: Jan finder noget.

Niels sørger for 4 buketter til klassevinderne.

Vi mødes i klubben klokken 13 for at pakke og derefter kører vi på Lindeskovsskolen om lørdagen. kaffemaskinen afprøves

Thorkild sørger for indkøb til arrangementet

Uddannelse af øvelse 11 figuranter: vi sender Erik og Kim B afsted

Vi skal have købt en ny printer. Tina spørger om Sydfalster har en i overskud.

DM 2019: Vi tager fat på DM efter områdemesterskabet. Der nedsættes en styregruppe

Områdeleder: har vi nogen forslag til en ny områdeleder eller til webmaster?

evt. Jan skal rette Ullas mailadresse på hjemmesiden. jan lægger op på hjemmesiden med nye datoer for lydighedsholdene til foråret.

Næste møde: torsdag d. 9. November kl. 18 i Torebyhallen.

Bestyrelsesmøde d. 7. December kl. 19 hos Niels Påbegyndelse af DM 2019